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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 

Beslut 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) öppnade mötet. 
 
Dagordningen godkändes. 
 
Mötet ajournerades för allmänhetens frågestund mellan kl. 
18.30 och 19:00.  Sex åhörare kom till allmänhetens 
frågestund. 
 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) och vice ordföranden 
Lillemor Samuelsson (V) utsågs att justera 
protokollet. Protokollet justeras tisdagen den 18 juni. Paragraf 
fyra justerades omedelbart. 

Närvarande tjänstemän
Stadsdelsdirektör Lisa Kinnari §§ 1-24, Avdelningschefer Martin 
Lirén §§ 1-24, Susanne Brinkenberg §§ 1-24 och Peter Dacke §§ 1-
19, nämndsekreterare Monica Holst §§ 1-24
 
Fackliga representanter:
Marie Sterneborg §§ 1-19 och Benjamin Emparan §§ §§ 1-19
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§ 2
Medborgarförslag om  utlys klimatnödläge i Stockholms 
stad 
BRO 2019/155

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnde förslaget till förvaltningen för 
besvarande

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit gällande den snabba 
utvecklingen mot klimatkatastrof, utarmningen av jorden och 
utrotning av djur och växter.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/155-1 Medborgarförslag UTLYS 

KLIMATNÖDLÄGE I STOCKHOLM STAD!
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Remissärenden

§ 3
Svar på remiss om mat- och måltidspolicy för 
äldreomsorgen i Stockholms stad 
BRO 2019/134

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämnden har av Kommunstyrelsen fått en remiss om mat- 
och måltidspolicy i Stockholm stad.
Äldrenämnden fick i kommunfullmäktiges budget 2018 uppdrag att 
revidera den nu gällande kostpolicyn för Stockholms stad. Syftet är 
att öka kunskapen kring maten och måltidsupplevelsens betydelse 
för hälsa och socialt välmående.Som ett komplement till nuvarande 
kostpolicy finns även råd och rekommendationer ”Mat för äldre” 
som förtydligar området mat och måltider. I samband med den nya 
mat- och måltidspolicyn kommer även råd och rekommendationer 
att uppdateras. Förvaltningen instämmer med äldreförvaltningen i 
att den föreslagna mat- och måltidspolicyn ger en tydlig och 
uppdaterad vägledning för stadens verksamheter men att vissa delar 
i den behöver förtydligas.

Särskilt uttalande
För många av oss är måltiden en av dagens bästa stunder. Inte minst 
för omsorgsbehövande äldre, som ofta kan vara ensamma eller 
isolerade, kan måltiden vara en viktig källa till glädje och umgänge. 
Att äldreomsorgen i Stockholm erbjuder måltider som de äldre vill 
och kan äta är givetvis också viktigt eftersom undernäring är ett 
utbrett problem bland äldre.
Det är bra att Stockholms stad tar fram en mat- och måltidspolicy 
med sikte på att alla måltider inom äldreomsorgen ska hålla hög 
kvalitet och ske i en trivsam miljö, med beaktande av en hög 
ambitionsnivå när det kommer till livsmedelssäkerhet och 
hållbarhet.
Vi instämmer dock med förvaltningen och stadsdelsnämndens 
pensionärsråd om att mat- och måltidssituationen för brukare inom 
hemtjänsten bör belysas bättre. Som brukare ska man kunna välja 
om man vill få måltider i form av matlådor eller få maten lagad på 
plats i det egna köket, något som givetvis ställer krav på personalen 
i hemtjänsten att kunna laga mat som är god, näringsriktig och 
tilltalande för den äldre, i en trivsam miljö. I det framtida arbetet 
med policyn bör övervägas hur stadsdelsnämnder och verksamheter 
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kan få ytterligare vägledning för att se till att denna ambition 
uppnås.
Vi vill också betona vikten av uppföljningar, såväl från 
stadsdelsnämndernas sida som internt inom verksamheterna, av 
måltidskvaliteten och det mänskliga mötet i måltidssituationen. Inte 
minst är det viktigt att det också följs upp att de äldre faktiskt också 
äter den mat som tillagas. Att äldre inte äter kan ju dels tyda på 
bristande måltidskvalitet, men också på att det föreligger 
sjukdomstillstånd eller felmedicinering som motiverar ytterligare 
kontakt med äldreomsorgen eller sjukvården.
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand m.fl. (L), Karl 
Persson m.fl. (MP) och
Elin Larsson m.fl. (C)
 
 
 

Handlingar i ärendet
 166456 Bilaga Mat-och måltidspolicy
 162764 Svar på remiss om mat- och måltidspolicy för 

äldreomsorgen i Stockholms stad
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§ 4
Remiss av motion om en handlingsplan för enhetlig 
yrkestitulatur inom LSS-verksamheterna. 
BRO 2019/76

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på remissen.
Ärendet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
I en motion 1 november 2018 yrkar Clara Lindblom (V) och 
Alexandera Mattsson Åkerström (V) att kommunfullmäktige att 
uppdrar åt kommunstyrelsen att i samarbete med berörda nämnder 
leda arbetet med att ta fram en handlingsplan för enhetlig 
yrkestitulatur inom LSS-verksamheterna.

Förslag till beslut
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) lämnade ett förslag till beslut som 
Johan Heinonen m.fl. (S) anslöt sig till. 
Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
Reservation
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) och Johan Heinonen m.fl. (S) 
reserverade sig till förmån för eget förslag: 
Stadsdelsnämnden tillstyrker motionen om en handlingsplan för 
enhetlig yrkestitulatur inom LSS-verksamheterna. och därutöver 
framförs följande:

 
Stockholm ska vara en bra arbetsgivare med goda arbetsvillkor. För 
att behålla, utveckla och rekrytera medarbetare behöver staden ha 
en långsiktig planering för kompetensförsörjning och 
kompetensutveckling, särskilt inom välfärdsyrkena. Inom stöd och 
service för personer med funktionsnedsättningar är behovet stort av 
reguljära utbildningsvägar och enhetliga kompetenskrav samt 
ändrad yrkestitulatur för medarbetare som uppfyller 
kompetenskraven. Flera kommuner i länet och i landet har kommit 
längre än Stockholm i frågan om kompetens och titelbyte. För att 
staden inte ska tappa takt i reformarbetet och förlora möjligheter att 
kunna anställa nya medarbetare med adekvat kompetens behöver en 
stadsövergripande handlingsplan tas fram. Vi yrkar därför på att 
motionen bifalls."
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Handlingar i ärendet
 BRO 2019/76-5 Remiss
 BRO 2019/76-6 Remiss följebrev
 BRO 2019/76-4 Remissvar enhetlig yrkestitualatur LSS
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§ 5
Remiss av Policy för sociala medier i Stockholms stad 
BRO 2019/70

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Sammanfattning av ärendet 
En policy för sociala medier i Stockholms stad har tagits fram. 
Policyn slår fast grundläggande principer och ramar för stadens 
närvaro i sociala medier. Detta för att göra det tydligare vad som 
krävs av staden vid närvaro på sociala medier och att främja en hög 
kvalitet på stadens konton. Förvaltningen är positiv till den 
föreslagna policyn som styrker förvaltningens redan etablerade rutin 
för uppstart av sociala medier. Förvaltningen önskar även en 
stadsgemensam digital utbildning som behandlar lagar, regler samt 
tillämpningsanvisningar för medarbetare som hanterar sociala 
medier i tjänsten. Förvaltningen lyfter också behovet av alternativa 
marknadsföringskanaler och plattformar för vissa verksamheter som 
inte kan leva upp till kraven på frekvens på inlägg och bevakning.

Handlingar i ärendet
 169497 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande: Remiss Rutin 

sociala medier
 168803 Följebrev Policy för sociala medier i Stockholms 

stad KS 2018_1303
 168802 Policy för sociala medier i Stockholms stad

Sida 8 (27)



Bromma stadsdelsnämnd Protokoll nr 2/2019

2019-06-13

§ 6
Remiss av Motion om framtagande av 
markanvisningspolicy för vård- och omsorgsboenden 
BRO 2019/79

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
till kommunstyrelsen som svar på remissen.

Sammanfattning av ärendet 
Clara Lindblom och Robert Mjörnberg (båda V) har i en motion 
som skickats på remiss till bl.a. Bromma stadsdelsnämnd, lagt fram 
förslag på att exploateringskontoret skall få i uppdrag att 
tillsammans med äldrenämnden ta fram en markanvisningspolicy 
för vård- och omsorgsboenden enligt motionens intentioner.
Stadsdelsförvaltningen är idag inte på något sätt involverad i 
markanvisningsprocessen varför det är svårt att ta ställning till 
förslaget om framtagande av en markanvisningspolicy enligt 
motionens intentioner. Det är otydligt vilken kunskap som krävs av 
förvaltningen för att delta i processen som beskrivs i motionen. Det 
är dock av vikt att förvaltningen på bästa sätt involveras i 
planeringsarbetet inför markanvisningarna för vård- och 
omsorgsboenden inom äldreomsorgen. 

Förslag till beslut
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) lämnade ett förslag till beslut som 
Johan Heinonen m.fl. (S) anslöt sig till. 
Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
Reservation
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) och Johan Heinonen m.fl. (S) 
reserverade sig till förmån för eget förslag: 
"Stadsdelsnämnden tillstyrker motionen om framtagande av 
markanvisningspolicy för vård- och omsorgsboenden.

Därutöver framförs följande:

Alla äldre har rätt att få ett tryggt och anpassat boende. Staden 
bedriver en långsiktig äldreboendeplanering och ett 
utvecklingsarbete för att förbättra denna planering pågick under 
hela förra mandatperioden och det är ett arbete som behöver 
fortsätta. En hjälp i det arbetet skulle vara en markanvisningspolicy 
såsom beskrivs i motionen. Vi yrkar därför bifall till motionen."
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Handlingar i ärendet
 166931 Svar 2019_79 Markanvisningspolicy för VoB KS 

2019_423
 BRO 2019/79-4 Remiss motion
 BRO 2019/79-3 Remissbrev
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§ 7
Remissvar Motion om halvering av tomträttsavgälden för 
seniorbostäder 
Remiss från Kommunstyrelsen gällande motion KS 2019/427
BRO 2019/78

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
till kommunstyrelsen som svar på remissen.

Sammanfattning av ärendet 
Motionärerna Clara Lindblom och Robert Mjörnberg (båda V) har i 
en motion som skickats på remiss till bl.a. Bromma stadsdelsnämnd, 
lagt fram förslag om en halvering av tomträttsavgälden för 
seniorbostäder. Enligt motionärerna behöver det byggas betydligt 
fler seniorbostäder upplåtna med hyresrätt, samtidigt som hyrorna i 
dessa bostäder behöver hamna på överkomliga nivåer. Halvering av 
tomträttsavgälden för seniorbostäder sänks på motsvarande sätt som 
studentbostäder för att stimulera byggandet av seniorbostäder med 
hyror som äldre har råd att betala.

Förslag till beslut
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) lämnade ett förslag till beslut 
Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
Reservation
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) reserverade sig till förmån för eget 
förslag: 
"Stadsdelsnämnden tillstyrker motionen om halvering av 
tomträttsavgälder för seniorbostäder.
Därutöver framförs följande:
Stockholms stad står inför stora demografiska utmaningar med en 
befolkning som blir allt äldre. Detta ställer krav på att utforma 
staden på ett sätt som underlättar för äldre stockholmare att leva ett 
aktivt och självständigt liv så länge som möjligt. Efterfrågan på 
hyresrätter tenderar att öka med högre ålder då många söker ett 
boende som kräver mindre underhållsarbete. Erfarenheten visar 
dock att hyrorna i seniorbostäder är ett hinder för rörligheten. Det 
finns alltså behov av hyresrätter för seniorer med rimliga hyror. 
Vänsterpartiet föreslår därför att avgälden för seniorbostäder sänks 
på motsvarande sätt som för studentbostäder för att stimulera 
byggandet av seniorbostäder med hyror som äldre har råd att betala. 
Vi yrkar därför på att motionen bifalls." 
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Handlingar i ärendet
 166480 Remissvar 151-19-1.5.1 Motion (V) Motion om 

halvering av tomträttsavgäld för seniorbostäder(162551) 
(0)_TMP 190520
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§ 8
Remiss gällande digitaliseringsprogram Stockholm stad 
2018-2023 
BRO 2019/72

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner Digitaliseringsprogrammet för 
Stockholm stad 2018-2023 i sin helhet.

Sammanfattning av ärendet 
I samband med budget 2016 fick kommunstyrelsen uppdraget att 
påbörja arbetet med en översyn av samtliga styrdokument inom IT-
området med målsättningen att skapa ett sammanhållet 
digitaliseringsprogram för Stockholm stad. Stadsledningskontoret 
har mot bakgrund av detta tagit fram ett nytt styrande dokument, 
Digitaliseringsprogram för Stockholm stad. Det nu föreslagna 
digitaliseringsprogrammet tar sin utgångspunkt i stadens 
övergripande mål med digitalisering som är att Stockholm ska vara 
den stad som bäst utnyttjar digitaliseringens möjligheter i syfte att 
göra livet och vardagen enklare och bättre för våra invånare, 
företagare och besökare. Programmet föreslås gälla från 
beslutsdatum fram till och med 2023-12-31.

Särskilt uttalande
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand m.fl. (L), Karl 
Persson m.fl. (MP) och Elin Larsson (C) lämnade ett särskilt 
uttalande: 
 
"Den grönblå majoriteten i Bromma stadsdelsnämnd ställer sig 
positiva till att digitaliseringsprogram tas fram för staden. Staden 
behöver utveckla de digitala verktygen, både för att kunna 
effektivisera verksamheten och öka servicen för medborgarna. 
Utveckling av digitala verktyg behöver göras i nära samarbete med 
de som ska använda verktygen.Vi vill betona att många 
digitaliseringsprojekt i staden kostat mycket pengar, men att de inte 
fått avsedd effekt för varken verksamheten eller medborgarna. de 
verksamheter där de ska användas innebär det i dessa fall att 
kostnaden ökar utan att nyttan ökar. Ett exempel på ett digitalt 
system som inte fungerar tillfredsställande är IT-stödet för 
schemaläggning inom den egna hemtjänsten. Vid den utveckling av 
ett nytt system som nu sker är vår förhoppning att verksamheterna 
bättre ska tillfrågas om behoven, så att det nya systemet får önskad 
effekt. En ny skolplattform, som förskolan ska använda sig av, 
håller på att implementeras i Bromma. Erfarenheter hittills visar på 
de stora behoven av utbildning som behövs när ett nytt system ska 
införas. Upphandlingar av nya IT-system behöver göras med stor 
försiktighet, för att inte riskera stora konsultkostnader för 
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utveckling av system som sedan inte används. Vid kravställning och 
utveckling av system som ska användas i verksamheten är det av 
central vikt med en ökad delaktighet från den verksamhet som ska 
använda systemen. Vi anser också att det är av stor vikt med en 
effektiv styrning av de konsultbolag som upprättar systemen, så att 
inte kostnaderna skenar såsom de gjort för flera andra myndigheter i 
Sverige. När systemen ska implementeras är det, såsom 
förvaltningen anfört, av stor vikt med utbildning. Ansvaret för 
sådan utbildning torde effektivast utföras av den arbetsgrupp som 
styrt utvecklingen av IT-stödet." 
 
 
 

Handlingar i ärendet
 170600 (Godkänd - R 3) Remiss gällande 

digitaliseringsprogram Stockholm stad 2018-2023
 169540 Bilaga 1 - Digitaliseringsprogrammet v1.0
 169530 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande_ KS 

2016_000909 Tjänsteutlåtande
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Anmälningsärenden

§ 9
Ekonomisk månadsrapport för maj 2019 
BRO 2019/65

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapport för maj månad 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningen prognostiserar en budget i balans för 2019 
efter budjetjusteringar, prestationsförändringar och 
resultatöverföringar.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/65-5 Ekonomisk månadsrapport för maj 2019
 BRO 2019/65-4 Mànadsrapport mars 2019
 BRO 2019/65-6 Nyckeltal maj
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§ 10
Medborgarförslag om lådcykelpool 
BRO 2019/77

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/77-2 Svar på förslag om en lådcykelpool i 

Blackeberg
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§ 11
Medborgarförslag gällande mer möjligheter till 
spontanidrott via en så kallad PumpTrack för cykel 
BRO 2019/95

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 166935 Svar MBF 2019_95 PumpTrack för cykel
 BRO 2019/95-2 Medborgarförslag gällande möjligheter till 

spontanidrott
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§ 12
Medborgarförslag förskola Mariehäll 
BRO 2019/90

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 168338 Svar på medborgarförslag om syskonförtur mellan 

förskola och lågstadium
 168349 Medborgarförslag förskola Mariehäll
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§ 13
Anmälningsärende - rapporter och beslut tagna enligt lex 
Sarah 
BRO 2019/147

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger ärendet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 167488 Tjut rapporter - beslut lex Sarah 190613
 167490 SDN 2019-06-13 Inkommen lex Sarah - 

beslutsärende
 167489 SDN 2019-06-13 Inkommen lex Sarah - 

anmälningsärende
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§ 14
Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 
kvartal 1 2019 
BRO 2019/125

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger ärendet till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Avdelning Äldreomsorg har det första kvartalet 2019 rapporterat 
totalt 15 beslut som ej verkställts inom tre månader till Inspektionen 
för vård och omsorg (IVO). Av dessa beslut gällde 11 vård- och 
omsorgsboende, två avsåg servicehus och två beslut var 
dagverksamhet. Besluten har inte kunnat verkställas inom tre 
månader på grund av att den enskilde valt att tacka nej till de 
erbjudanden som getts. Några inväntar plats på specifikt boende 
medan andra vill avvakta med flytt. Under kvartalet har tre av de 
rapporterade besluten verkställts.

Handlingar i ärendet
 166802 Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 2 inom 

äldreomsorgen
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§ 15
Protokoll från Pensionärsrådet 
BRO 2019/144

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/144-3 Protokoll 2019-06-03
 BRO 2019/144-4 Bilaga 1
 BRO 2019/144-5 bilaga 2
 BRO 2019/144-6 bilaga 3
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§ 16
Förvaltningsgruppens protokoll 
BRO 2019/145

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/145-1 Förvaltningsgruppens protokoll
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§ 17
Rådet för funktionshinderfrågor 
BRO 2019/166

Beslut 
Ärendet utgår.
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§ 18
Nämndens och förvaltningens frågor 

Sammanfattning av ärendet 
Två skrivelser anmäldes under punkten nämndens och 

förvaltningens 
frågor.                                                                                                  

                                                                                             

Skrivelse
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand m.fl. (L), Karl 
Persson m.fl. (MP) och
Elin Larsson m.fl. (C) lämnade en skrivelse som Johan Heinonen 
m.fl. (S) och Lillemor Samulesson m.fl. (V) anslöt sig till:

 
Till miljöförvaltningen med anledning av situationen kring 
återvinningsstationerna i Bromma
 Det finns en positiv trend i Sverige med ökad insamling och 
återvinning avförpackningar. Samtidigt har medvetenheten om hur 
plast påverkar vår miljö lett till att alltfler förpackningar av papper 
och kartong produceras.  
En ökad internethandel, där varorna nästan alltid levereras i 
pappersförpackningar, gör att mängden pappersförpackningar 
stadigt ökar i Bromma. Våra återvinningsstationer räcker inte längre 
till, även om de i flera fall töms flera gånger i veckan. Ett exempel 
på detta är bilden nedan, stationen på Vidängsvägen, under Kristi 
Himmelfärdshelgen. Även om det är förpackningsindustrin själva 
som har ansvar för insamling av förpackningar anser vi att staden 
har ett stort ansvar för att säkerställa att Brommaborna har 
lättillgängliga återvinningsstationer som inte blir överfulla. Osnyggt 
blir både otryggt och ohälsosamt. Alternativen när återvinningen 
lokalt inte fungerar blir att man antingen får göra onödiga extra 
bilresor till återvinningscentralen eller inte återvinner alls. 
Vi anser att det ska vara lätt att återvinna och visa miljöhänsyn. Alla 
insatser som främjar detta bör uppmuntras. Vi vill därför att 
miljöförvaltningen gör en utredning av möjliga lösningar som 
säkerställer att återvinningsstationerna räcker till. Det kan vara en 
sådan enkel åtgärd som att disponera om antalet kärl på samma yta 
då det i princip alltid är kartongkärlen som inte räcker till. 
Alternativt införa mobila miljöstationer, likt de för farligt avfall, 
eller frigöra mark för fler eller större återvinningsstationer. Vi 
önskar också information om vad vi själva kan göra på en lokal nivå 
för att förbättra situationen. 
Vi önskar en snar återkoppling i ärendet.
 
Beslut
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna skrivelsen till 
Miljöförvaltningen. 
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Skrivelse
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand m.fl. (L), Karl 
Persson m.fl. (MP) och
Elin Larsson m.fl. (C) lämnade en skrivelse som Johan Heinonen 
m.fl. (S) anslöt sig till:

 
Till Stadsledningskontoret med anledning av problem vad 
gäller syskonförtur 
Föräldrar i Bromma har påpekat att stadens regelverk – som inte 
tillåter syskonförtur i förskolan i de fall då ett äldre syskon har 
hunnit börja grundskolan – riskerar att skapa stora problem för 
Brommas barnfamiljer. Att göra det möjligt att garantera 
barnfamiljer att kunna få en förskoleplats i samma område som de 
bor i, och som andra barn i familj går i skolan i, skulle underlätta 
såväl vardags- som yrkesliv för de familjer som har både 
förskolebarn och framförallt lågstadiebarn.Vi anser att staden bör 
göra det möjligt att ge syskonförtur i de fall det finns andra barn i 
familjen som går på lågstadiet och önskar att 
utbildningsförvaltningen ser över den här möjligheten.
Vi önskar en snar återkoppling i ärendet.
 
Beslut
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna skrivelsen till 
Stadsledningskontoret. 
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§ 19
Inkomna rapporter, protokoll m.m. 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger rapporterna och protokollen till 
handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
 
 
 

 

Förteckning över inkomna rapporter, protokoll m.m. 

1. Tjänsteutlåtande från Exploateringskontoret. Markanvisning 
för bostäder inom del av fastigheterna Bällsta 1:9, Bällsta 
1:34 m.fl. inom Södra Solvallastaden i Bällsta till AB Borätt 
och Seniorgården AB, dnr E2019-01561 

2. Protokollsutdrag från Äldrenämndens sammanträde 2019-
05-21, § 13, Uppföljning av stadens lex Sarah-rapportering 
2018. 

3. Socialnämndens sammanträdesprotokoll från 
Tillståndsutskottet, 2019-05-07. 

4. Protokollsutdrag från Kommunfullmäktiges sammanträde 
2019-05-27, § 17, Strategi för god, hälsosam och 
klimatsmart mat.

 

 

Sida 26 (27)



Bromma stadsdelsnämnd Protokoll nr 2/2019

2019-06-13

Slutet sammanträde

Sida 27 (27)


	ae86c62d-9c75-45f1-a9fc-c973b2cc0e4d.docx
	Protokoll 2/2019
	fört vid Bromma stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen den 13 juni 2019 kl. 18:30-19:30, Alviks kulturhus
	§ 1 Val av justerare och godkännande av dagordning
	Beslut
	§ 2 Medborgarförslag om  utlys klimatnödläge i Stockholms stad
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 3 Svar på remiss om mat- och måltidspolicy för äldreomsorgen i Stockholms stad
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 4 Remiss av motion om en handlingsplan för enhetlig yrkestitulatur inom LSS-verksamheterna.
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 5 Remiss av Policy för sociala medier i Stockholms stad
	Beslut
	Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen.
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 6 Remiss av Motion om framtagande av markanvisningspolicy för vård- och omsorgsboenden
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 7 Remissvar Motion om halvering av tomträttsavgälden för seniorbostäder
	Remiss från Kommunstyrelsen gällande motion KS 2019/427

	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 8 Remiss gällande digitaliseringsprogram Stockholm stad 2018-2023
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 9 Ekonomisk månadsrapport för maj 2019
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 10 Medborgarförslag om lådcykelpool
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 11 Medborgarförslag gällande mer möjligheter till spontanidrott via en så kallad PumpTrack för cykel
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 12 Medborgarförslag förskola Mariehäll
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 13 Anmälningsärende - rapporter och beslut tagna enligt lex Sarah
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 14 Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen kvartal 1 2019
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Handlingar i ärendet
	§ 15 Protokoll från Pensionärsrådet
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 16 Förvaltningsgruppens protokoll
	Beslut
	Handlingar i ärendet
	§ 17 Rådet för funktionshinderfrågor
	Beslut
	§ 18 Nämndens och förvaltningens frågor
	Sammanfattning av ärendet
	§ 19 Inkomna rapporter, protokoll m.m.
	Beslut
	Sammanfattning av ärendet

	Förteckning över inkomna rapporter, protokoll m.m.


